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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 29.07.2020 

o 18:20 h v Kultúrnom dome v Lade 

 

Prítomní: starosta obce: Ján Katica 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 6: 

Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák,  Miloslav Matuščák, Ján 

Peter sa ospravedlnil, hlavná kontrolórka obce Zdenka Pankuchová 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Starosta obce 

privítal poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku obce Zdenku Pankuchovú 

a prítomných hostí. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Gállovú a za overovateľov zápisnice navrhol J. 

Holoďáka a J. Pazdiča. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, 

Miloslav Matuščák 

Za: 4 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef  Pazdič, Ján Holoďák 

 

3. Schválenie programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

     Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie      

     návrh programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva.     

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2020 

6. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie k výstavbe kanalizácie v obci Lada 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

9. Návrh VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lada 

10. Schválenie rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva 

11. Návrh na vyradenie obecného majetku 

12. Prerokovanie žiadostí 

13. Diskusia 

14. Záver 
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Po prečítaní návrhu programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva sa starosta opýtal, či chce 

niektorý z poslancov obecného zastupiteľstva doplniť program. Žiaden z poslancov obecného 

zastupiteľstva nechcel program 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva doplniť. 

Hlasovaním bol predložený program 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 134/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1.  Otvorenie 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2020 

6. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie k výstavbe kanalizácie v obci Lada 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

9. Návrh VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lada 

10. Schválenie rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva 

11. Návrh na vyradenie obecného majetku 

12. Prerokovanie žiadostí 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

 

- uznesenie č.47/2015 bolo čiastočne splnené, nakoľko sa neuskutočnila realizácia prístavby 

a nadstavby Materskej školy Lada 97, starosta obce navrhol uznesenie č. 47/2015 schváliť ako 

splnené. V tomto uznesení bolo vypracovanie projektovej dokumentácie Prístavba a nadstavba 

Materskej školy Lada 97 a Odstavná plocha pre autobusy. Odstavná plocha sa urobila 

a materská škola iba projektová dokumentácia. P. Bečaver sa opýtal, či sa nemôže pozastaviť 

výkon uznesenia? Starosta obce povedal, že sa radil a takto to môžeme urobiť, potom sa dá 

obnoviť. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 135/2020 

 

vzhľadom na zmenu situácie realizácie prístavby materskej školy podľa projektu obce Lada a 

od zámeru realizovať prístavbu a nadstavbu Materskej školy Lada 97 pri Základnej škole, 

pristavili sme dole a navrhovaného uznesenia č. 47/2015 zo dňa 14.01.2015 sa týmto považuje 

uznesenie č. 47/2015 zo dňa 14.01.2015 za splnené. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

- uznesenie: 120/2020–131/2020 - splnené 

- uznesenie: 133/2020 – splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení schválená  prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 136/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2020 
V tomto bode starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej, aby 

predložila Správu o kontrolnej činnosti za I. polrok 2020. Hlavná kontrolórka obce oboznámila 

poslancov s výsledkom kontroly za I. polrok 2020. Cieľom kontroly bola kontrola inventarizácie 

majetku obce za rok 2019, kontrola dodržiavania cestovných náhrad v podmienkach obce a kontrola 

plnenia uznesení za II. polrok 2019.  

Hlasovaním bola predložená správa o kontrolnej činnosti za I. polrok 2020 schválená prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 137/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  
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berie na vedomie 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie k výstavbe kanalizácie v obci Lada 

V tomto bode starosta obce informoval, že sa bude robiť verejné obstarávanie na spracovateľa 

projektovej dokumentácie a o návrhu na schválenie čerpania finančných prostriedkov 

z rezervného fondu vo výške 30 000,- € na výstavbu kanalizácie v obci Lada.  

Povedal, že sa nebude robiť štúdia, boli by to zbytočne vyhodené peniaze (4 500,- €). P. 

Doležalová sa opýtala, či ideme do nového projektu, či aktualizujeme starý projekt? Starosta 

obce – do nového ideme. P. Doležalová – samostatne ako obec? Starosta obce – áno, 

samostatne, nejdeme spolu s ostatnými obcami. P. Doležalová – a prečo neaktualizujeme starý? 

Starosta obce povedal, že je to 28 rokov starý projekt, niektoré trasy sa už z neho nedajú použiť. 

Nový projekt bude stáť možno 20 000,- € + územné konanie a treba ešte nechať rezervu. P. 

Žilka sa opýtal, či 28 ročný projekt bude funkčný? P. Doležalová – neprebehla žiadna verejná 

diskusia, nebolo to predstavené, je ale na obci, že existuje nejaký projekt z roku 1995. Aký je 

záver? Či ideme do nového, lebo v januári bolo povedané, že máte stretnutie, že idete robiť 

združenú kanalizáciu s okolitými obcami a zrazu je zase iný plán a tým, že informácie verejne 

neprebiehajú tak sa pýtam. Starosta – daktoré obce idú to toho. Okružná ide sama, lebo Trnkov 

sa nezapojil, Nemcovce vypadli z toho, Lipníky – im by bolo ďaleko tu ťahať, všetko sa rozbilo. 

Firma, ktorá nás tu oslovovala bola drahá a 40 000,- € pýtala za projekt. P. Bečaver upresnil, 

že to bola firma, ktorá ponúkala štúdiu za 4 500,- € alebo 5 000,- €. Možno by zohľadnila štúdiu 

v projekte. Otázka znela na projektanta, keby sme mali takú štúdiu a išli by sme do projektu 

a robil by projekt on, či by to zohľadnil. Projektant povedal, že to nepotrebuje. Starosta obce 

povedal, že sú to zbytočne vyhodené peniaze. Informoval sa po viacerých obciach, napr. Fintice 

zaplatili za projekt 25 000,- €. 

P. Doležalová sa opýtala na predpokladaný objem celej zákazky? Starosta obce – podľa 

projektu, myslím, že 1,5 mil. €. 

Diskusia k téme bola ukončená, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 138/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

schvaľuje  

 

čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 30 000,00 € na vypracovanie 

projektovej dokumentácie k výstavbe kanalizácie v obci Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 



5 

 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2020. 

Nastal presun medzi položkami, celkové príjmy a výdavky sa nemenia. Presun nastal z dôvodu 

zahrnutia výdavkov na voľby, zastupovanie počas nemoci (kuchárka) a výdavky na 

dezinfekčné prostriedky. 

Hlasovaním bolo rozpočtové opatrenie schválené prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 139/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 2/2020 rozpočtu obce Lada za rok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2020: 

presun medzi položkami kapitálového rozpočtu pričom sa celkové príjmy a výdavky 

kapitálového rozpočtu nemenia. Suma 30 000,00 € sa presúva z položky Rekonštrukcia 

a modernizácia stavieb na položku Prípravná a projektová dokumentácia. 

 

Oddiel 0111, položka 717002, zdroj 46-Rekonštrukcia a modernizácia stavieb: -30 000,00 € 

Oddiel 0111, položka 716, zdroj 46-Prípravná a projektová dokumentácia: +30 000,00 €. 

 

Hlasovaním bol predložený návrh schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 140/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 3/2020 rozpočtu obce Lada na rok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 
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Za: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

9. Návrh VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh VZN obce Lada č. 3/2020 o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Lada. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce od 

09.07.2020 do 29.07.2020 a neboli k nemu vznesené žiadne  pripomienky. Jedná sa o poplatok 

za pobyt dieťaťa v materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ na jedno dieťa. 

Hlasovaním bol predložený návrh VZN obce Lada č. 3/2020 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 141/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

schvaľuje 

 

VZN obce Lada č. 3/2020 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 5 Jozef  Bečaver, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ján Žilka 

 

10. Schválenie rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Lade 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie rokovací poriadok obecného zastupiteľstva. 

Oznámil, že v rokovacom poriadku sa toho veľa nezmenilo, spoločne ho dopĺňali, poslancom 

bol zaslaný mailovou poštou. Opýtal sa poslancov či má niekto k nemu niečo. Hlasovaním bol 

predložený rokovací poriadok obecného zastupiteľstva v Lade schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 142/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

rokovací poriadok obecného zastupiteľstva v Lade. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej,  Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 5 Jozef  Bečaver, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 1 Ján Žilka 

 

11. Návrh na vyradenie obecného majetku 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh inventarizačnej komisie na vyradenie 

drobného a hmotného majetku obce. Dôvodom vyradenia je, že majetok neslúži svojmu účelu 

pre jeho opotrebovanosť, nefunkčnosť a technickú zastaranosť. Návrh na vyradenie bol 

poslancom zaslaný mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal poslancov či má niekto 

k predloženému návrhu nejaké pripomienky. K predloženému návrhu neboli zo strany 

poslancov žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bol predložený návrh na vyradenie obecného majetku schválený prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 143/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  

 

Návrh na vyradenie drobného a hmotného majetku podľa priloženého zoznamu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

12. Prerokovanie žiadostí 

12.1 Žiadosť o súhlas s uložením optických HDPE chráničiek 

Starosta obce informoval poslancov so žiadosťou firmy Presnet-profi s.r.o., Prešov o súhlas 

s uložením optických HDPE chráničiek. Firma má záujem vybudovať v obci optickú sieť, na 

ktorej by poskytovali vysoko rýchlostný internet, televízne a hlasové služby. Výstavbu by 

realizovala uložením optických HDPE chráničiek do výkopovej ryhy v hĺbke 60 cm a šírke 30 

cm. Súčasťou žiadosti je aj nákres trás uloženia optických HDPE chráničiek. Ide o opakovanú 

žiadosť, nakoľko firma Presnet-profi žiadala o tento súhlas aj minulého roku. Starosta s touto 

žiadosťou nesúhlasí, lebo ak by sa kopala kanalizácia, mohlo by dôjsť k poškodeniu optických 

káblov. P. Bečaver dodal, že firma mohla oznámiť za koľko poskytne internet občanom.  

Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 144/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje 

 

žiadosť o súhlas s uložením optických HDPE chráničiek za účelom vybudovania optickej 

siete v obci Lada, ktorú podala firma Presnet-profi s.r.o. Urbánkova 1, Prešov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 
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Za: 0  

Proti: 4 Jozef  Bečaver, Jozef  Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 2 Ján Žilka, Marián Kožlej 

 

12.2 Žiadosť o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce Lada 

Vlastníci parciel 619/9, 499/6 a 499/12 žiadajú obecné zastupiteľstvo o schválenie prevodu 

nehnuteľnosti na parc. č. 619/9, 499/12 a 499/6 k. ú. Lada formou kúpno-predajnej zmluvy 

(odpredanie za 1 €) do vlastníctva obce Lada za účelom vytvorenia pozemnej komunikácie 

a dobudovania inžinierskych sietí k priľahlým rodinným domom. Dôvodom žiadosti je 

plnohodnotné a pokojné bývanie ako majú ostatní obyvatelia tejto obce. Starosta obce vyzval 

poslancov, aby sa vyjadrili k predloženej žiadosti. Dodal, že má k dispozícii kolaudačné 

rozhodnutie, projekt ulice z roku 2013 aj stavebné povolenie. Ulica by mala byť ešte 

dokončená. Podľa projektu boli vlastníci zaviazaní, že urobia osvetlenie. 

 

Výber z diskusie k žiadosti: 

P. Žilka povedal, že tento problém treba riešiť so všetkými čo tam bývajú, treba, aby prišli 

všetci. P. Bečaver uviedol, že v stavebnom povolení je napísané, že cesta bude odvodnená do 

okolitého terénu a trativodom do trativodnej šachty s postupným vsakovaním. P. Gladič – 

postupné vsakovanie majú ľudia urobené. Ľudia tam majú vyvedené rúry na cestu, ktorá nie je 

odvodnená, celá cesta zamoká, vymýva celú cestu. Starosta obce – my zachytíme len vašu 

dažďovú vodu zo striech, z ulice ako chcete zachytiť? Tam by musel byť urobený asfalt a šachty 

bokom. Kým nie je urobený asfalt ju vymyje. Piesok rúry zanesie možno za rok. 

P. Gladič – ja chcem vedieť, aký bude ďalší postup na ulici? Urobil sa prekop okolo J. Mihoka 

a nevojde do ulice smetiarske auto. Starosta obce – tam treba rúru dať, ja nemôžem kúpiť kým 

to nie je obecné. P. Gladič – ak ostatní povolia, tak čo, tak ideme na to? Starosta obce – treba 

to písomne, buď p. Smoligová alebo p. Osif.  

P. Doležalová – my sme upozorňovali na mieste, urobme zápis, podpíšte všetci, predtým ako 

vyjde bager na miesto. Je to urobené? P. Žilka – teraz my sme pomohli Vám a ešte my sme 

teraz zlí? Starosta obce – jasne bolo dohodnuté 20 cm ide z Mišovho, sme to dali zamerať, 190,- 

€ stálo zameranie. P. Doležalová – som ešte prosila, urobme z toho písomný zápis, aby 

nedochádzalo k nedorozumeniam, že sa berie 20 cm z jeho, 20 cm z nášho, 20 cm 

z pozemkového fondu čo sú tam 2/3 cesty. Nech to je na papieri. A čo je na papieri? Starosta 

obce – urobila sa ústna dohoda s Mišom, riešilo sa to rýchlo, vytápalo na druhý deň zase voda. 

P. Doležalová – tu padla otázka, že jedno tlačíte, aby bolo písomné a na druhé ste netlačili, aby 

bolo písomné. P. Bečaver- ja na to vôbec netlačím, tu je reálna šírka vašej cesty. Vy tam šírku 

cesty ani reálne nemáte. Vozidlá, ktoré tam chodili, zachádzali po pozemku p. Paumera. To je 

pomyselná hranica teraz a ešte z nej pustil 20 cm. 

P. Gladič – to, že majú ľudia vyvedené na ulicu, to len pridáva tomu. Poprší, je teplo a to čo oni 

vyvedú na tú cestu sú fleky 3-metrové, tak je zem nasiaknutá. Nefunguje žiadne odvodnenie. 

Vsakovacie jamy nestíhajú, sa naplnia, všetko vyteká  von. 

V diskusii pokračoval P. Bečaver a upresnil, že na stretnutí poslancov s vlastníkmi parciel bol 

prítomný poslanec J. Peter aj so sestrou. Obaja boli ochotní spolupracovať, ak by sa vypracoval 

projekt, súhlasili by s prekopaním svojho pozemku s podmienkou, že sa dá do pôvodného stavu. 

Záleží len na nich, ak vypočítajú náklady na projekt, či do toho pôjdu, aby sa aspoň takto 

pomohlo pri odvodnení cesty. Pri prípadnom odkúpení pozemku sa chce obec vyhnúť nátlaku 

z ich strany, že kedy sa už bude niečo robiť, lebo všetko záleží od peňazí.  

 

P. Gladič– ja potrebujem vedieť či do toho pôjdeme, keď sa do toho nepôjde, aby som sa ja 

vedel zariadiť. Starosta obce povedal, že vytápa aj p. Bľandovú. Ona pred sebou nechce dať 

kopať kanál. P. Pazdič – tam musí ísť prepich. Starosta obce- musí byť vypracovaný projekt. 
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Do diskusie sa zapojila p. Doležalová a povedala, že čo sa týka odvodnenia ich ulice, sú ochotní 

pomôcť aj spolupracovať, nájsť riešenie. Oni dávali žiadosť minulý rok o komplexné riešenie, 

ani raz sa nezvolalo stretnutie, ani raz sa nezavolal nejaký odborník, aby povedal, že čo 

navrhuje, aké riešenie. Oceňuje návrh p. Pazdiča a ďakuje, že sa urobil aspoň rigol, 80% vody 

stečie dole. Pýta sa, aký bude druhý krok dočasného riešenia, lebo v prípade požiaru tam 

nevybočia bezpečnostné a záchranné zložky. Kto bude mať na svedomí bezpečnosť 

obyvateľov? P. Žilka - no čia je cesta? P. Doležalová – je pozemkového fondu. P. Žilka – ale 

dačo my môžeme urobiť? P. Doležalová – môžete, ak to nie je trvalo uložená vec. Ak tam dáte 

rúry, tak to nie je trvalo uložená vec. Ale rúry sa tam dajú dať. P. Matuščák – pred 20 – 25 

rokmi tam rigol bol. Starosta obce – treba si dať podmienky, treba chrániť majetok. P. Žilka – 

nech prídu všetci tu. 

 

P. Gladič sa opýtal, či by sa to dalo teraz odsúhlasiť?  P. Bečaver povedal, že ak to teraz zoberú, 

budú chodiť žiadosti, že ich vytápa a on za seba si myslí, že do konca roka sa tam zázraky 

neurobia. Môžu sa stretnúť s ostatnými účastníkmi z ulice, nájsť projektanta, ktorý urobí 

rozpočet. On je za kúpu, ale druhá vec je poctivá príprava kúpno-predajnej zmluvy. Ešte na tom 

sa môžu nedohodnúť. Poslanci schvália uznesenie a na kúpno-predajnej zmluve sa nedohodnú 

všetci. P. Žilka povedal, že ak by bol projekt, bolo by od čoho sa odraziť. P. Bečaver navrhol: 

1. bod – schválenie, 2. bod – nástrel, potom kúpno-predajná zmluva. 

Starosta obce – ale nejaké podmienky treba zapísať do uznesenia. P. Bečaver–prijmeme, že 

odkúpime, naša dohoda potom zhasne keď sa nedohodneme na kúpno-predajnej zmluve, tým 

pádom podľa rokovacieho poriadku nesplnili sme uznesenie, starosta pozastaví výkon 

uznesenia, pretože sa nesplnilo, nedošlo ku zhode. V rokovacom poriadku máme tak, keď sa 

pozastaví výkon, pretože sa neurobí, nedokončí. A nedokončí sa preto, lebo sa neurobí kúpno-

predajná zmluva. Podľa mňa to tak je, ale nakoľko zasadáme raz za 3 mesiace, môžeme to 

kľudne schváliť a fakt odrazíme sa dakde a ten nástrel nebudeme mať ani zajtra ani pozajtra. 

 

Starosta obce uviedol, že obidve ulice treba vysporiadať, ak chce obec robiť kanalizáciu.  

Po skončení diskusie sa pristúpilo k  hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 145/2020 

 

obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje 

 

prevod nehnuteľnosti na parc. č. 619/9, 499/6 a 499/12 do vlastníctva obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef  Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 1 Jozef Bečaver 

Proti: 0  

Zdržal sa: 5 Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

 

 

13. Diskusia 

V tomto bode sa p. Doležalová opýtala: „Máme nejaké časové míľniky tej kanalizácie, že viete 

nám povedať, že teraz urobíme verejné obstarávanie na projektovú dokumentáciu, projektová 

dokumentácia cca rok, asi ako budú prebiehať?“ Starosta obce – do konca roka by sa mala 
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urobiť projektová dokumentácia. Ak vyjde výzva, aby sme boli pripravení, podali žiadosť a na 

druhý rok by sa možno aj robilo. 

P. Doležalová – budú výzvy na budúci rok? Starosta obce – v tomto roku budú, tak musíme to 

nachystať, také mám informácie. 

 

Starosta obce informoval prítomných: 

- prejazd áut po ulici v miestnej časti Sklady -navštívil KDI Prešov a pýtal sa ohľadom osadenia 

značky obytná zóna. Ak bude značka osadená, maximálna povolená rýchlosť je 30 km/h a 

občania nebudú môcť parkovať autá na ulici, ani ich návštevy. Pri prejazde áut vyššou 

rýchlosťou môžeme volať políciu, aby prišli merať rýchlosť. P. Žilka navrhol osadiť retardéry. 

 

- starosta obce poďakoval všetkým brigádnikom, ktorí sa dňa 25.7.2020 zúčastnili brigády na 

vyčistenie Porubského potoka v katastri obce Lada. 

 

- obec dala vypracovať statický posudok mostného objektu nad železničnou traťou, pretože po 

ňom jazdia veľké autá. Maximálna nosnosť mosta je 25 ton. Treba osadiť značky, upozorniť na 

to predsedníčku PD Kapušany. P. Bečaver navrhol osadiť reflexnú zábranu. 

 

- pracovníci SSC vyčistili priekopy na ulici k Š. Porube. P. Pazdič navrhol vyčistiť priekopy 

aj na ulici k Trnkovu. 

 

14. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 20:00 hod. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová ..................................... 

 

 

 

 

  Ján Katica  

  Starosta obce 

 

Overovatelia:  Ján Holoďák ................................. 

      

 

                       Jozef Pazdič  ..................................  


